
Notulen van de Algemene Ledenvergadering GAC
Dinsdag 22 november 2022

Aanwezig:
Bestuur: Bart van den Haak (voorzitter), Floris van der Pol (tweede penningmeester), Peter van der

Schoot (wedstrijdatletiek), Jessica Breunesse (secretaris), Dorien Hopma Zijlema
(algemeen bestuurslid), Jan Willem Woolderink (eerste penningmeester) en Aswin Jägers
(algemeen bestuurslid)

Leden 58 leden aanwezig volgens de intekenlijst
leden afwezig met afmelding: 5, Mariëlle Jägers (gemachtigd: Aswin Jägers)

Notulist: Hillegonda Griffioen

1. Opening en mededelingen
We staan even stil bij overleden (oud) leden van GAC:
Nico Rijoer - 63 jaar lid
Stien Reumer - gulden lid
Jan Reumer - geen lid meer echter verdienstelijk geweest voor GAC
Iwan van Biemen - geen lid meer echter verdienstelijk voor GAC geweest voor
wedstrijdorganisatie en loopsport

De voorzitter geeft aan dat aan het einde van de vergadering eenieder gebruik kan maken van de
“zeepkist” om een GAC-onderwerp te presenteren.

2. Notulen Algemene Leden Vergadering 25 april 2022
Er zijn geen op- en aanmerkingen en de notulen van 25 april 2022 worden vastgesteld.

3. Ingekomen stukken
Er zijn een ingekomen stuk met een vraag van Chris Driessen. Hij vraagt hoe lang we
contractueel nog te maken hebben met BeGreen. De einddatum is 31-12-2033. Ben Bus vraagt of
het contract via de gemeente gaat. GAC heeft een direct contract met BeGreen.

4. Huldigingen
GAC staat in de top 5 van grootste atletiekverenigingen en nu ook in de top 5 als het gaat om
prestaties. Rietje Dijkman is genomineerd voor sportatlete van Hilversum. Er zijn 98 clubrecords
gevestigd. Alle uitslagen met bijbehorende namen komen op de website van GAC. Ron Meijer
vraagt waarom er op de foto’s van de wedstrijdatleten een heel oude vlag staat. Peter geeft aan
dat dit niet bewust is en gaat er voor zorgen dat ook de oude vlaggen vervangen gaan worden
met de nieuwe huisstijl.

5. Actuele ontwikkelingen
A. Speerpunten vanuit een aantal commissies

LSC (Kees Tabak)
Trainers en trainersopleidingen. Voor de trainersopleiding zijn op dit moment 6 aanmeldingen. Er
is plaats voor 10. Op dit moment volgt coördinator Henk van Heemskerk een opleiding bij de
Atletiek Unie (AU). Bijscholing is opgestart en bijscholing blessurepreventie heeft inmiddels
plaatsgevonden.
Een aantal trainers kunnen deelnemen aan de trainersdag van de AU. Binnenkort volgt er een
presentje voor de trainers. Ledenbestand op peil. Behoud van aantrekkelijke en diverse trainingen
waaronder oa bootcamp en marathontraining. Behoud van financiële mogelijkheden als geheel
voor GAC. Aantal loopsport leden boven de 800 ondanks terugloop aantal leden. De nieuwe
atletiekbaan zorgt voor hogere uitgaven en daardoor willen we toetreding tot GAC makkelijker
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maken door per kwartaal te kunnen opzeggen. Promotieactiviteiten zoals het Voetstappenpad,
uitdelen flyers tijdens evenementen zoals City Run en info op Facebook. Helaas leveren deze
activiteiten weinig extra leden op.
Clubkleding is geregeld. Robert Brekelmans vraagt waarom er gekozen is voor blauw, wat lijkt op
de trainerskleding. Kees geeft aan dat blauw de kleur van GAC is. Vanuit het bestuur wordt dit
aangevuld dat geel al gebruikt wordt door Baarnse Atletiek Vereniging. Ook is het altijd mogelijk
dat de kleur van de kleding in de toekomst kan worden aangepast.
Er komt versterking voor het maken van de nieuwe website.om het portal te verbeteren. Zie
verder bij communicatie commissie.
Koos vraagt of er nog navraag wordt gedaan als iemand het lidmaatschap opzegt. De reactie is
dat de reden zeker wordt nagevraagd. Het merendeel zegt pas op na 3 jaar lidmaatschap.
Paul merkt op dat naamgeving op de website anders kan. Nu is het, als mensen de website van
GAC bekijken, niet altijd gelijk duidelijk wat er bedoeld wordt. Zoals ‘startersclinic’ of ‘vaartspel’.
Moeten we hier duidelijker namen aan geven?
De bedoeling is dat er een website voor leden komt en een website voor buitenstaanders.

Communicatiecommissie (Robert Brekelmans)
Er zijn leden vertrokken maar niet bij gekomen bij de communicatiecommissie. Op dit moment zijn
er onvoldoende leden. Wel krijgen ze ondersteuning van Youcke Laven voor social media.
Ook gaat er bekeken worden of er een ledenportal komt en hoe dit er achter de inlog gaat uit
zien. De schermen met info willen ze eigen beheer brengen met een nieuw systeem - All United.
De bedoeling is om met alle commissies om de tafel te gaan zitten om te kijken wat elke
commissie wil en wat iedereen doet. Ze gaan alle taken bekijken. Nu zijn het vaak grote taken die
(te)veel werk vergen van een vrijwilliger. Kan dit verdeeld worden in kleinere taken, dan willen er
wellicht meer mensen meehelpen. Kees vraagt of er ruimte is in de begroting om iemand van
buiten aan te trekken. Robert deelt mede dat dit nu nog niet aan de orde is. Ook Bart reageert dat
er incidenteel best een betaald iemand kan worden ingezet maar dat er veel kennis onder leden
van GAC is die dit werk vrijwillig willen doen.

Sponsorcommissie (Ben Bus)
Run2day en Nike hebben een 4-jarig contract getekend en daardoor is er meer geld om atletiek
breder op te zetten en is er meer promotie naar buiten toe. Dit is ook gunstig voor sponsor
Klaverblad.
Baan sponsoren: door de nieuwe baan zullen er waarschijnlijk meer sponsoren komen. Een
nieuwe sponsorzuil is reeds besteld.
Rabobank clubsupport heeft een bedrag opgeleverd voor GAC van € 2416,46. De cheque wordt
overhandigd aan de voorzitter.
Inmiddels zorgt Ben bijna 7 jaar voor sponsoring. Wie wil dit samen met hem gaan doen met als
doel de sponsorcommissie te zijner tijd van hem over te nemen? Ook is er een vacature voor de
bordsponsoren.

B. I (Peter)
Baanrenovatie
Peter start om een korte timelaps om te laten zien hoe de baanrenovatie tot zover is verlopen.
Er is vertraging opgetreden en het is nu te koud en vochtig om verder te werken aan de baan. De
leverancier kan niet de kwaliteit garanderen. Er komt een smarttrack systeem in de baan
waardoor je eigen prestaties met je telefoon of chip worden gemeten en in de cloud
gerapporteerd kunnen worden. De investeringskosten hiervan zijn door Nike betaald.

Indoorhal
Deze hal wordt waarschijnlijk in 2027 opgeleverd. De plannen worden echter steeds mooier. Bij
de gemeente hebben dialoogsessies plaatsgevonden waarbij Bart en Peter aanwezig waren. In
mei 2023 gaat het voorstel door de raad. De gemeente wil grote evenementen naar Hilversum
halen.

B..II (Peter)
NK Senioren: Atletiek Unie vindt dit een te groot evenement en daarom wordt begonnen met EK
Masters in 2024 en in 2025 NK Junioren om vervolgens in 2026 NK Senioren te organiseren.
John Dankers geeft als aanvulling dat in september 2023 Pupillen regionaal plaatsvindt.

B. III (Dorien)
Vrijwilligerschallenge. Deze challenge houdt in dat er gestreefd wordt naar kleinere
vrijwilligersactiviteiten, in samenwerking met de gemeente Hilversum o.l.v. een coach van
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NOC/NSF. Hopelijk is dit gelukt voor de voorjaars- ALV en kan er op constructieve wijze voor
worden gezorgd dat er meer leden enthousiast worden gemaakt om vrijwilliger te worden..

B. IV
Privacy Officer. Hoe gaan wij om met privacy van leden? Cindy van der Blom is daarom per 1
oktober 2022 benoemd als Privacy Officer. Een punt van aandacht kan zijn welke gegevens er
achter de inlog worden geplaatst op de site.

6. Financiën (Jan Willem)
A. De uitgaven stijgen, zowel voor de baan als voor de energiekosten. Ook zijn er dalende
ontvangsten van bijvoorbeeld kantine-inkomsten en door het dalende ledenaantal. Voor de
stijgende energiekosten kan een greep uit de reserves worden gedaan maar de contributie moet
verhoogd worden. Gelukkig nog niet alarmerend. Er is 10.000 euro minder ontvangen aan
contributie. Het voorstel is om de contributie met 5% te verhogen.
Er zijn voorzieningen in het leven geroepen voor grote projecten. Hier wordt over besloten in de
voorjaars- ALV. Bart voegt nog toe dat het gaat om een standaard indexatie. Mochten leden hun
lidmaatschap niet of moeilijk kunnen betalen dan is hier een potje voor.
Er worden subsidies aangevraagd, bijvoorbeeld voor verlichting en betreft 30%.
Jaap vraagt hoe het zit met waterbeheer. Floris deelt het volgende mede. Er moet een veilig
watersysteem zijn. Als voorbeeld legionella check. De leidingen zijn op dit moment niet optimaal
omdat de koud- en warmwaterleidingen te dicht bij elkaar liggen. Deze zullen uit elkaar gelegd
moeten worden. Technisch moet dit nog onderzocht worden. In voorjaars- ALV zal dit behandeld
worden.
Christine Tamminga spreekt haar teleurstelling uit als penningmeester van LSC. Zij vindt het
jammer dat er gekort is op de trainersopleiding en bijscholing trainers. Floris reageert dat er vaak
maar 50% van het opleidingsbudget werd gebruikt en het bestuur daarom deze beslissing heeft
gemaakt. Volgens Floris kan dit altijd nog.
Bart sluit dit onderdeel af door te zeggen dat ondanks een gering begroot resultaat, we een
financieel gezonde vereniging zijn met een degelijke begroting.
Koos geeft nog een punt aan. Bij bedrag masters 65+ staat vermeld € 60,29 per kwartaal. Dit
moet zijn € 60,49. Dit wordt meegenomen.

B. Bij contributie vaststelling wordt het voorstel gedaan om deze te verhogen met 5%. Het
vergelijk wordt gemaakt met consumentenprijzen welke zijn gestegen met 10,4%.
Chris van de Kamp is het er niet mee eens en ziet scheefgroei lussen loopsport en wedstrijdsport.
Hij zou contributie loopsport niet met een hoog bedrag als 5% willen verhogen. Bart reageert hier
op om nu de contributie vast te stellen en daarna de herziening van het contributiesysteem te
willen bespreken. Tijdens het aankomende lopende jaar worden er geen aanpassingen gedaan
en wordt de contributieverhoging met 5% vastgesteld en door de ALV goedgekeurd met
uitzondering van een stem.
In de aankomende voorjaars- ALV zal er een voorstel worden gedaan voor wat betreft de
herziening van het contributiesysteem (zie agendapunt 7). In de najaars- ALV van 2023 wordt dan
de contributie voor 2024 vastgesteld.

C. Voorstel wijziging incasso per kwartaal en niet meer per jaar. Tevens wordt er bij opzegging
gedurende het kwartaal geen restitutie van de rest van het kwartaal verleend.
De begroting wordt unaniem goedgekeurd. Dank aan de penningmeesters, ook van de
commissies.

D. Kascommissie (Floris). Floris geeft aan dat er op een paar punten commentaar is van de
kascommissie. Dit betrof de volgende punten:
- onkostenvergoedingen
- vrijwilligersvergoeding. Dit zal beter gedocumenteerd moeten worden zodat dit te controleren is
door de kascommissie.
- reiskostenvergoeding. Dit gaat in drie maanden bekeken worden
In kleiner comité zullen de punten besproken worden met het bestuur.
De kascommissie bestaat nu uit René Smeink, John van der Klein, Sander van Oosten en als
reserve Gerard de Jong. Petra Wildschut heeft tijdens de voorjaars- ALV al afscheid genomen
maar werd nu hartelijk bedankt namens het bestuur en kreeg een mooie bos bloemen.
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7. Aangepast contributiesysteem
Dit contributiesysteem is gebaseerd op gezamenlijkheid van GAC als vereniging met als basis
gebouw, kantine en baan. Bovenop het basisbedrag komen dan blokken op mate van gebruik. De
solidariteitsbijdrage moet wel acceptabel zijn. Er zal sprake zijn van een beperkt aantal
categorieën en de categorie waarin je zit bepaalt de hoogte van de contributie, niet het individueel
gebruik. Dit model zal worden uitgewerkt en zal worden voorgelegd, zoals eerder aangegeven, in
de aankomende voorjaars- ALV.

8. Bestuurssamenstelling
A. Herbenoeming Floris
Floris wordt unaniem herbenoemd.
B. Openstaande vacatures
Algemeen bestuurslid met als aandachtsgebied Communicatie is nog niet gevonden. Hierbij
alsnog de oproep!
C. Secretaris GAC
Jessica Breunisse stopt na haar termijn in het voorjaar 2023 en is niet herkiesbaar. De vacature
voor deze functie volgt.

9. Zeepkist
Henry Swankhuizen uit zijn bezorgdheid over beslissingen die worden genomen zonder de
maandagochtend onderhoudsgroep hierover in te lichten. Hij roept het bestuur op om de
vrijwilligers te betrekken bij besluiten van het bestuur. Bart deelt mede dat dit ter harte wordt
genomen.

10. Erelid, rondvraag en sluiting
Voordat de rondvraag aan bod kwam volgt er eerst een ingelast onderdeel.

Benoeming Erelid
John Dankers wordt als erelid benoemd van GAC en krijgt een gouden penning overhandigd voor
al het werk wat hij heeft gedaan al die jaren en nog steeds doet voor GAC. Uiteraard krijgt hij ook
een mooie bos bloemen.

Er zijn geen vragen of opmerkingen voor de rondvraag en Karel Hulsman sluit daarna op
ouderwetse wijze de ALV af. Hij herhaalt op eigen wijze wat er tijdens deze goed bezochte ALV
allemaal is besproken.

Om 22.56 uur beëindigt de voorzitter de vergadering.
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